
Årsberetning for Karateafdelingen 2023 
 
 
 
Kort før sommerferien, kunne vi igen lave en karatelejr i hallen. Der var meget 
karatetræning, hygge, leg og meget mere. Det var en sjov weekend med afsluttende 
graduering. 
 
 
I forhold til medlemstal har vi lidt færre end de foregående år. Vi har ikke fået så mange nye 
medlemmer, men til gengæld har vi flere som har trænet i længere tid og dermed også flere 
juniorer og flere der er ret højt graduerede. 
 
 
Også i år har vi prioriteret at bruge flere penge forplejning, bl.a. pizza på lejren, så vi har 
kunnet bruge mere tid med børnene. 

Karateafdelingen har også haft en række interne drøftelser om vores fremtid. Karaten 
bygger på den østasiatiske budo-tradition. Budo handler om mere end bare kampsport. Det 
er en holistisk filosofi, der fremmer fredelig sameksistens gennem arbejdet med og 
forståelse af konflikter. 

I afdelingen er vi enige om, at karate har unikke behov og værdier, der adskiller den fra 
andre idrætsgrene. Vi ønsker at værne om denne unikke kultur og identitet. 

Efter grundig overvejelse har vi i afdelingsudvalget enstemmigt besluttet at trække os fra 
GRIF og fortsætte som en selvstændig forening. Vi mener, at dette er den bedste løsning for 
at sikre karates fremtid og videreudvikling. 

Vi vil gerne takke GRIF, især gymnastikafdelingen, for at have hjulpet os med at etablere 
afdelingen for snart 12 år siden. Tak for samarbejdet med alle i bestyrelsen gennem årene 
og god vind fremover. Vi håber fortsat at kunne arbejde godt sammen med GRIFs afdelinger 
og hovedbestyrelse hvor det bliver relevant, f.eks. omkring haltider. 

 


